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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301048860 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

YARA INTERNATIONAL ASA 
P.O. BOX 2464 SOLLI, N-0202 OSLO, NORWAY 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

China Patent Agent (H.K.) Ltd. 
22/F, Great Eagle Centre, 
23 Harbour Road, Wanchai, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

1, 13, 44 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

06-11-2009 

 
申請人擬刪除類別 44 的貨品／服務說明。 
The applicant proposes to delete the specification in Class(es) 44. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301351566 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Alter Domus Sàrl 
5, rue Guillaume Kroll, L-1025 Luxembourg, Grand-
Duchy of Luxembourg, LUXEMBOURG 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

MARKS & CLERK 
Level 9, Cyberport 1, 
100 Cyberport Road, Pok Fu Lam, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

35, 36, 41, 45 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

26-06-2009 

 
申請人擬修訂類別 35, 45 的貨品／服務說明如下： 
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The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35, 45 to read as 
follows: 
類別 Class 35 
Advertising; business management; business administration; office functions; formation 
and administration of companies; accounting; social secretarial services; management of 
personnel; recruitment; tax preparation; auditing; business management assistance; 
business management and organisation consultancy; business investigations and research; 
invoicing; business administration of licenses for goods and services for others; 
bookkeeping; tax estimation. 
 
類別 Class 45 
Legal services and legal assistance; consultancy with regard to social legislation and 
labour law; litigation services; copyright management; legal research; licensing of 
industrial property rights; company registration services for others. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301408257 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

矽感科技控股有限公司 (SYSCAN TECHNOLOGY HOLDINGS 
LIMITED) 
Canon's Court, 22 Victoria Street, Hamilton HM 12, 
Bermuda 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

李偉斌律師行 
香港 
中環德輔道中 19 號 
環球大廈 22 樓 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

23-10-2009 

 
申請人擬修訂類別 9的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows: 
類別 Class 9 
掃描儀(數據處理設備)、條碼讀出器、鼠標(數據處理設備)、數碼相框、計算機軟件(已錄製)、錢
點數和分檢機、現金收入記錄機、商品電子標簽、計算機週邊設備、數據處理設備、光學字符讀出
器 
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[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301429849 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Nortus International Limited 
4/F., No. 6 On Lok Mun Street, On Lok Tsuen, Fanling, 
New Territories, HONG KONG 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

MARKS & CLERK 
Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

The applicant claims the colours black and orange 
(pantone PMS 021C) as elements of mark "B" in the 
series. 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

7, 9 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

06-11-2009 

 
申請人擬修訂類別 9的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows: 
類別 Class 9 
Electric or electronic apparatus and instruments for conducting, switching, 
transforming, accumulating, regulating or controlling electricity; apparatus for 
recording, transmission or reproductions of sound or images; apparatus for recognising 
people, in particular for visual and voice recognition; time-delay electric or 
electronic apparatus and instruments, meters, recorders; electric or electronic 
measuring, signalling, receiving or transmitting apparatus; electrical or electronic 
components; electrical circuitry or electronic intercommunications apparatus; sockets; 
switches, electric, electronic keys, electric motors, all these products for the 
control, remote control, regulation, checking (supervision) or programming of electric 
or electronic apparatus for operating blinds, shutters and gates; access control for 
opening and closing doors, garage doors, gates, windows, shutters, blinds, grilles for 
operating locks, door handles, window handles, curtains, curtain rods, projection 
screens for moving partitions, all for use in individual or group dwellings, in public 
buildings or for professional use; electrically operated drive units for closing, 
lifting and controlling shutters; electronic controls to operate blinds, shutters and 
gates; none of the aforementioned goods for use in connection with Internet security. 
 
 

 


